
 
        

 

 

ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ  

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Ά ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΛΥΣΗ 

Αθήνα, 19/09/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: 1) Υπουργό Εσωτερικών 

           2) Υπουργό Οικονομικών 
 

ΘΕΜΑ: «Μη καταβληθείσες οι αποζημιώσεις για τις καταστροφές που προκλήθηκαν 

από τη Μήδεια στο Δήμο Διονύσου» 

 

 

Αξιότιμοι  Υπουργοί, 

 

Στο πολιτιστικό κέντρο Αγίου Στεφάνου, την 14/09/2021, 

πραγματοποιήθηκε η 7η συνεδρίαση της Επιτροπής Πολιτικής Προστασίας 

της ΚΕΔΕ με θέμα: «Η επόμενη μέρα των πυρόπληκτων περιοχών». 

 

Στην εν λόγω συνεδρίαση ο Δήμαρχος Διονύσου  κ. Καλαφατέλης 

παρενέβη, αναφέροντας ότι ο Δήμος Διονύσου  παρά τις πρόσφατες 

πυρκαγιές που αντιμετώπισε, ήρθε αντιμέτωπος και με την θεομηνία 

«Μήδεια» τον περασμένο χειμώνα. 

 

Συγκεκριμένα, τόνισε ότι ακόμα και σήμερα, τα νοικοκυριά και οι 

επιχειρήσεις που επλήγησαν από τον θεομηνία δεν δύνανται να λάβουν τις 

σχετικές αποζημιώσεις, εξαιτίας του υπάρχοντος θεσμικού πλαισίου που 

δεν εντάσσει   τις χιονοπτώσεις στις φυσικές καταστροφές.  Έτσι, λοιπόν 

ακόμα οι κάτοικοι και οι επιχειρηματίες της περιοχής αναμένουν την 

υλοποίηση των κυβερνητικών υποσχέσεων περί αποζημιώσεων. 

 

Ως εκ τούτου, τονίστηκε η ανάγκη τροποποίησης του θεσμικού πλαισίου, 

προκειμένου οι πληγείσες περιοχές από την θεομηνία «Μήδεια» να λάβουν 

τις ανάλογες αποζημιώσεις. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Βάσει των ανωτέρω: 

 

 

Ερωτώνται οι  Υπουργοί: 

 

1) Για ποιους λόγους, μετά από τόσους μήνες από τη θεομηνία 

«Μήδεια» δεν έχει τροποποιηθεί το παρωχημένο θεσμικό πλαίσιο, 

ώστε να λάβουν τις αποζημιώσεις, όσα νοικοκυριά και επιχειρήσεις 

του Δήμου Διονύσου αλλά και όμορων Δήμων  επλήγησαν; 

2) Που οφείλεται η άνω καθυστέρηση, παρά το γεγονός ότι ο 

Πρωθυπουργός και ο αρμόδιος Υπουργός έχουν αναφέρει ότι αυτές 

έχουν δοθεί; 

 

  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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